

Traffic Advisory
Temporary lane restrictions Gondola Point/Route 119 Overpass

Gateway Operations wishes to advise the public of planned bridge work scheduled on the Gondola Point/Route 119 (Exit 141 in Quispamsis) westbound. **Beginning Monday, September 25**, the structure will be reduced to a single lane. The lane restrictions will remain in place for approximately three weeks, alternating between inside and outside lanes while work is being completed.

Motorists are advised to adjust travel times as minor delays can be expected.

We apologize for any inconvenience this may cause.

For media inquiries please contact

Emily Richard
Communications Manager
Gateway Operations
506-343-0334
erichard@gatewayops.ca

Avis de circulation
Restrictions temporaires de voies de circulation – passage inférieur de Gondola Point/Route 119

Gateway Operations souhaite informer le public des travaux du pont prévus au passage inférieur de Gondola Point/Route 119 (sortie 141 à Quispamsis) en direction ouest. **À partir du lundi 25 septembre**, la structure sera réduite à une seule voie. Ces réductions de voies resteront en vigueur pendant environ trois semaines, alternant entre les voies intérieures et extérieures pendant l'exécution des travaux.

On encourage les automobilistes à ajuster leurs déplacements, car des retards mineurs sont à prévoir.

Nous nous excusons pour tout inconvénient que ces restrictions pourraient occasionner.

Pour les demandes de renseignements des médias, veuillez communiquer avec

Emily Richard
Directrice des Communications
Gateway Operations
506-343-0334
erichard@gatewayops.ca